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Onderwerp Primark-effect nog steeds voelbaar in

Roosendaat?

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeling

in de cyctus?

Nee
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Schriftelijke vraag

ln januari stelde de PvdA fractie vragen of het Primark-effect voelbaar is in Roosendaal. Ten aanzien

van het werkgelegenheidsvraagstuk heeft u eerder uitgesproken dat het distributiecentrum zo een

4oo arbeidsplaatsen zal opleveren. U gaf aan dat het Werkplein Hart van West-Brabant betrokken is

geweest bij een eerste breed georiënteerd, vraaggericht gesprek waarin ook de arbeidsmarktvraag

centraal stond. Het Werkplein Hart van West-Brabant vertegenwoordigd middels het Multi

disciplinaire team (MDT) ook het UWV in deze gesprekken. Roosendaal is hier direct bij betrokken.

U heeft altijd uitgesproken dat dit distributiecentrum goed is voor de werkgelegenheid in de regio

Onze fractie heeft vernomen dat uw Werkplein met Primark geen afspraken heeft gemaakt over

het werven van personeel via de kaartenbakken van UWV en bijstand. Ook hebben we vernomen

dat het uitzendbureau OTTO Work Force is ingehuurd om personeel te werven. Zoals we weten

doet OTTO Work Force vooral zaken in het kader van internationale arbeidsbemiddeling middels

het werven van arbeidsmigranten.

7-. Klopt het dat er met Primark, het distributiecentrum, géén afspraken zijn gemaakt over het

werven van personeel via het Werkplein Haft van West-Brabant vertegenwoordigd middels

het Multi disciplinaire team (MDT)?

2. Zo ja, kunt u dit toelichten, mede in het licht van uw opmerking dat het distributiecentrum

goed is voor de werkgelegenheid in de regio?

3. Zo niet, wat is de stand van zaken?

4. Op welke wijze kunnen we als gemeente borgen dat bedrijven die zich in Roosendaal

vestigen ook iets terugdoen voor Roosendaal, bijvoorbeeld in het kader van

werkgelegenheid? Zie bijvoorbeeld het PvdA initiatief maatschappelijk inkopen en

aanbesteden' uit zoo6, gesteund door de VVD, SP en Groenlinks. Kortom, zijn er

instrumenten mogelijk om lokaal/regionaal in te zetten?

Michael Yap, PvdA Roosendaal
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Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

t. Het Werkplein Hart van West-Brabant is samen met de betrokken partijen in

gesprek over de samenwerking wat betreft het werven van personeel.

2. N.v.t.

3. De verwachte opening van het distributiecentrum zal medio september
plaatsvinden. Op dit moment vinden gesprekken plaats over welke
personeelsbehoefte er is voor het eerste half jaar na opening en hoe hier op een

goede manier invulling aangegeven kan worden.

4. Bij nieuw te vestigen bedrijven in Roosendaal is de personeelsbehoefte en de

invulling hiervan een vast item tijdens de eerste gesprekken. Het doel is om het
Werkplein Hart van West-Brabant hierbij snel te betrekken om hierin een rol te
vervullen. Bij het inkoopproces wordt gebruik gemaakt van een groslijst met lokale

en regionale leveranciers. Bij gegunde aanbestedingen wordt gebruik gemaakt van

het SROI bouwstenen model, waarbij werkgelegenheid zeer gestimuleerd wordt.
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